

快速折疊幕 Fast fold screen



主要特點 Main feature

- 1、自主專利技術的內扣鎖緊系統，區別於傳統的外扣型折疊幕，內扣型以整體不影響框架的外表，沒有突出的部分，把所有的關鍵扣位全部內置於管內，從而有效保護其關鍵位置，耐用度高。
Have our own patented locking system, different from the traditional outside button-type folding screen, inside button-type does not influence frame surface, there is no prominent part, all the key button built in the tube, thus effectively protect the joint position, long time durable.
- 2、採用32x32mm 或32x64mm的高強度鋁合金，整體可疊式，結構靈巧，整體產品用航空防爆設備箱包裝，箱體由高強度抗壓減震材料組成，從而確保了運輸過程中的絕對安全，且配有剎車滑輪，方便在任何地方移動。
Use 32*32mm or 32*64mm high strength aluminum alloy, it can be foldable, smart structure with air explosion-proof equipment packing box. And the box made of high strength compression damping material, ensuring the transmission process safety.
- 3、人性化的支撐架，通過附帶的曲柄旋鈕可隨意調節整個銀幕的高度。
Humane support, through the crank knob can be adjustable height of the screen.
- 4、包邊採用柔軟的PVC材料，高柔軟性，包邊與幕布採用雙針有效的結合，幕布與包邊都有相應的收縮空間，不會隨著溫度、濕度的變化而改變，在-25至+55度環境溫度下，包邊與幕布不會有撕裂的痕跡。
Black border use PVC material, highly flexible, black border and fabric with double needle, both fabric and black border all are have a corresponding contraction space, not changed by temperature and humidity. During -25°C to +55°C, black border and fabric will have not tear marks.
- 5、正、背投幕布採用美國技術的A級高彈性PVC幕軟布，區別傳統的軟幕，折疊痕跡張開以後，可以在比較短的時間內恢復，幕布表面經特殊壓花處理，有效消除了眩光現象，同時大大提高了幕布的角度及清晰度，讓畫面更加絢麗。
Front, rear fabric used by U.S. A technology's Class A flexible PVC fabric, different from traditional soft fabric, folding marks can be restored after open short period of time. Screen surface with special embossing treatment, effectively eliminating the glare. At meantime, greatly increasing the fabric's angle & clarity, make the screen more florid.
- 6、適用於移動的大型場所，特別是大型演唱會、展覽會、流動影院等。
Suitable used for large move place, special for large vocal concert, fair, flow of cinema etc.

銀幕相關數據 Screen data

(以下尺寸僅供參考，如有更改請以實際尺寸為準)
(below size ONLY for view, we can custom make any size you want)

對角尺寸 Diagonal		視頻尺寸(高x寬) Viewing Area (H X W)		幕布材質 Screen Surface		包裝尺寸 Packing Size
英吋 Inch	英吋 Inch	毫米 mm	正投軟幕 Front Fabric	背投軟幕 Rear Fabric	毫米 mm	
4:3	72"	43" X 57"	1090 X 1460	✓	✓	250X450X1350
	84"	50" X 67"	1280 X 1700	✓	✓	250X450X1350
	100"	60" X 80"	1520 X 2032	✓	✓	250X450X1350
	120"	72" X 96"	1830 X 2440	✓	✓	250X450X1350
	150"	90" X 120"	2270 X 3048	✓	✓	300X450X1350
	180"	108" X 144"	2743 X 3657	✓	✓	300X450X1350
	200"	120" X 160"	3048 X 4064	✓	✓	300X450X1350
	250"	150" X 200"	3810 X 5080	✓	✓	450X450X1450
	300"	180" X 240"	4572 X 6096	✓	✓	500X500X1650
	400"	240" X 320"	6096 X 8128	✓	✓	500X550X1700